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Jak se zbavit oxidu grafenu z těla?

Nejlepší pochopitelně je, nenechat si ten sajrajt dobrovolně píchnout do těla. Pravidlo přežití číslo
jedna v dnešní době zní, nenechat do sebe píchnout americkou biologickou zbraň v samé pravdě a v
moři lásky pojmenovanou jako „mRNA vakcína“. Ať to bude totiž jakákoliv současná vakcína
(Moderna, Pfitzer, AstraZeneca, Janssen, Sinovac) jakoby proti Covidu, tak v sobě bude obsahovat
toxický oxid grafenu, protože ten je základní stavební látkou pro vybudování senzorické a
komunikační nano-sítě založené na tzv.grafenových tranzistorech buzených elektromagnetickým
zářením na frekvenci 26GHz, což je, jaká to náhoda, přesně frekvence komunikačního pásma sítě 5G.
Náhody ovšem neexistují. Tudíž, jestli jste nerozvážně již podlehli jejich brutální propagandě a
fašistickému nátlaku a nechali jste se v nějakém z těch úžasných vakcinačních center již „očkovat“ a
neustále rostoucí nano-technologie dosud neprorostla vašemi mozkovými synapsemi a vy ještě nejste
„neuromodulovaní“, čili bio-robůtky bez vlastní vůle a myšlení napojení přes 5G na AI bůh-ví kde
(můj tip je buď Izrael nebo USA), takže vám zůstalo po té jejich „vakcinaci“ tolik zdravého rozumu,
že se toho sajrajtu chcete ihned zbavit, potřebujete vědět, jak na to. A právě o tom, to s lehkou
nadsázkou dnes přesně bude.

Oxid grafenu, je látka pro člověka poměrně jedovatá, ale byla nalezena již ve všech tzv. „vakcínách“
proti Covid 19, v zásobování pitnou vodou, ve vzduchu, který dýcháme, kjam se dostává
pravděpodobně prostřednictvím chemtrails, a dokonce je občas i v našich potravinách a to
prostřednictvím hnojiv potravinářských plodin. Oxid grafenu interaguje a lze jej aktivovat
elektromagnetickou frekvencí (EMF), konkrétně širším rozsahem frekvencí využitých pro
komunikační sítě nové generace 5G, které tak mohou způsobit ještě mnohem větší poškození našeho
zdraví. Grafen je také příčinou většiny nežádoucích účinků, hlavně krevních sraženin, trombóz,
infarktů a mozkových příhod.

Příznaky otravy oxidem grafenu a nemoci z ozáření EMF jsou podobné příznakům onemocnění
popsaného jako Covid. Dobrou zprávou je, že nyní, když byl oxid grafenu jednoznačně identifikován
jako kontaminant vakcín, tak stále existují způsoby, jak lze odstranit oxid grafenu z našeho těla a
zachránit si tak život a zdraví.

Jedná se o holistický přístup využívající několik různých metod současně pro dosažení co nejlepšího
účinku. Včetně specifických doplňků pro degradaci oxidu grafenu v těle a kontroly EMP v prostředí,
aby se minimalizovala aktivace oxidu grafenu.
Tyto informace pocházejí z několika zdrojů a jsou založeny na vědeckých studiích. Odkazy jsou
uvedeny níže.

Pochopení glutathionu .

Glutathion je látka vyrobená z aminokyselin glycinu, cysteinu a kyseliny glutamové. Přirozeně je
produkován v játrech a podílí se na mnoha procesech v těle, včetně budování a opravy tkání, tvorby
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chemikálií a proteinů potřebných v těle a pro správnou funkci imunitního systému. V těle totiž máme
zcela přirozenou zásobu glutathionu. To je to, co nám posiluje náš imunitní systém.

Když jsou hladiny glutathionu v těle vysoké, tak nemáme žádné problémy a náš imunitní systém
funguje dobře. Když ale celkové množství oxidu grafenu v těle překročí celkové množství
glutathionu, tak to způsobí jednak kolaps imunitního systému a druhak spustí cytokinovou bouři.
Způsob, jakým může oxid grafenu v těle rychle nabývat tak, aby množstvím překonal glutathion, je
elektronická excitace. To znamená, EMP, které bombardují grafen, aby jej oxidovaly, což rychle
spouští onemocnění.

 

 

Lidem ve věku okolo 65 let hladina glutathionu v těle poměrně dramaticky klesá. Tak lze také
vysvětlit, proč jsou tou nejvíce postiženou populací Covidem-19 právě starší lidé. Hladiny glutathionu
bývají také velmi nízké u lidí s již existujícími onemocněními, jako je cukrovka, nadměrná obezita
atd. Podobně jsou naopak hladiny glutathionu velmi vysoké u kojenců, dětí a u sportovců. To může
vysvětlit, proč Covid-19 tyto lidi tolik nezasáhl. Také to naznačuje důvod, proč nebyl vir SARS-CoV-2
dosud nikde izolován. Jestli to nebude tím, že onemocnění Covid19 vůbec nezpůsobuje vir, ale právě
elektromagnetická excitace oxidu grafenu v těle

Oxid grafenu, když je oxidován nebo aktivován specifickými EMF frekvencemi, tak překonává
schopnost těla vytvořit dostatek glutathionu, tím ničí imunitní systém a způsobuje onemocnění. V
případě takových „respiračních“ onemocnění (jako jsou příznaky Covid a všechn jeho údajných
„variant“) tak je nutné hlavně zvýšit hladinu glutathionu v těle, aby se vyrovnalo s toxinem (oxidem
grafenu), který byl do těla injekčně zaveden a pak elektricky aktivován.

Pacienti s intubací COVID na JIP se uzdravili během několika hodin po léčbě
glutathionem a NAC (N-acetylcystein)

„Viděli jsme klinické studie stovek pacientů, kteří byli hospitalizováni na JIP, byli na
ventilátoru a intubovaní, prakticky již na pokraji smrti. S bilaterálními pneumoniemi
způsobenými šířením oxidu grafenu a následným 5G zářením v plicních plakech. No, toto
difuzní barvení u těchto pacientů je symetrické, což by se u biologického prostředku
nestalo, protože by bylo spíše asymetrické, jako například při pneumokokové infekci, že?
No, v tom případě se difúzní skvrna obvykle objeví v jedné části plic, ale ne v jiné, ne v
obou symetricky. Takže při léčbě glutathionem přímo nitrožilně — nebo dokonce i orálně
— nebo N-acetylcysteinem (NAC) v dávkách 600 mg nebo vyšších, lidé během několika
hodin začali obnovovat svou saturaci kyslíkem“

tvrdí Dr.Ricardo Delgado ve videu, zveřejněném na mém oblíbeném Orwell City, na
kanálu „Orwellito“ na rumble.
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N-acetylcystein nebo „NAC“ je potravní doplněk, který způsobuje, že naše tělo produkuje glutathion,
je známý také jako tzv.“prekurzor“ tvorby glutathionu a vlastně jen způsobuje, že tělo pak samo
endogenně vylučuje glutathion, stejně jako v případě, když třeba intenzivně sportujete. N-
acetylcystein (NAC) pochází z aminokyseliny L-cysteinové a tělo ho používá k tvorbě antioxidantů.
Antioxidanty jsou různé vitamíny, minerály a další živiny, které chrání buňky před poškozením a
opravují je. NAC můžete dnes snadno získat jako potravní doplněk nebo jako lék na předpis.

Zinek v kombinaci právě s NAC jsou těmi základními antioxidanty použitelnými k degradaci
oxidu grafenu v těle. Dr. Ricardo Delgado uvádí, že těmito dvěma antioxidanty osobně pomohl
několika lidem postiženým magnetismem po očkování. To znamená lidem se dvěma dávkami vakcíny
Pfizer, kteří se stali magnetickými a po užívání těchto potravinových doplňků již takové příznaky
nemají.

Jiné látky, které mohou být použity na odstraňování oxidu grafenu, jsou:
astaxanthin
melatonin
Ostropestřec mariánský
kvercetin
Vitamín C
Vitamin D3

Další informace o těchto potravinových doplňcích pro odstranění oxidu grafenu naleznete na odkazu:
https://www.holistichealthonline.info/product/graphene-removal/

Pochopení spojení mezi EMF, 5G, oxidem grafenu, hydrogely a Covidem

Možná i mnohým z vás, podobně jako mě, neunikla až hysterická reakce meinstreamu na jakoukoliv
uváděnou souvislost mezi zaváděním komunikační sítě 5G a operací COVID19. Hlavně zpočátku této
jejich fake-plandemie maskující grafenovou genocidu vakcínami na covid. Nyní už je jasné proč a je
to přesně v jejich stylu lhát, krást a podvádět. A čím hysteričtější reakce, tím jasnější to je, že tu cosi
nehraje. Oxid grafenu je totiž aktivován elektromagnetickými frekvencemi (EMF), konkrétně
frekvencemi, které jsou součástí spektra 5G. Všechny materiály mají takzvaný elektronický absorpční
pás. Absorpční pásmo je rozsah vlnových délek, frekvencí nebo energií v elektromagnetickém
spektru, které jsou charakteristické pro určitý přechod z nějakého počátečního do nějakého
konečného stavu v určité látce. Jedná se o specifickou frekvenci, nad kterou je taková látka
excitována a velmi rychle oxiduje. Frekvence vyzařované na lidské bytosti, které mají v těle
nahromaděný oxid grafenu, mohou způsobit, že se oxid grafenu v těle velmi rychle množí, naruší tím
právě rovnováhu glutathionu a během několika hodin způsobí cytokinovou bouři.

Oxid grafenu je hlavní složkou hydrogelů patentovaných agenturou pokročilých vojenských
technologií DARPA. Právě tyto hydrogely jsou v Covid vakcínách, testovacích tamponech PCR, ale i v
respirátorech a maskách. Vodivý hydrogel je materiál podobný polymeru, který má zcela výjimečné
vlastnosti a také použití. Vyvíjejí se různé druhy vodivých hydrogelů, které se používají v mnoha
věcech, v našem jídle, vodě a dnes se také vstřikují do našich těl v údajných vakcínách. Vodivé
hydrogely obsahují nanotechnologii, která se váže na lidskou DNA a může být řízena 5G senzory.
Umožňují sběr dat a manipulaci s DNA. Vodivé hydrogely umožňují sledování a totální kontrolu
lidských bytostí. Existují již TISÍCE recenzovaných vědeckých studií a článků pojednávajících o
vodivých hydrogelech, takže se skutečně nejedná o konspiraci šílené Myšpule. Jako záložní
dokumentace je zde krátký seznam některých relativních studií.
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Zde nabízím v angličtině ve formátu PDF čtenářům volně ke stažení práci „Souhrnné
charakteristiky hydrogelu a nanotechnologie kvantových teček“:

summary-of-hydrogel-quantum-dot-nanotechnology-characteristicsStáhnout

Právě z takových studií můžeme převzít shrnutí některých charakteristik vodivých hydrogelů.

Obecně lze charakteristiku vodivých hydrogelů shrnout takto: samoobnovitelnost, elektrická
vodivost, průhlednost, mrazuvzdornost, natahování, samoléčení, citlivost na podněty, což ovšem také
znamená, že DĚLÁ URČITÉ VĚCI, KDYŽ je zasažen elektromagnetickým zářením frekvence pásma
5G což je 26GHz (nebo i jiných frekvencí).

Jsme dnes naprrosto všude obklopeni EMF zářením z mobilních telefonů, televizorů a z Wi-Fi. Mnoho
oblastí také již zapíná 5G a byla provedena vyšetření, která jasně ukazují korelaci mezi spuštěnými
sítěmi 5G a epidemiemi Covid v určitých oblastech. Abyste se co nejlépe ochránili před otravou
oxidem grafenu a hlavně před aktivací oxidu grafenu ve vašem těle elektromagnetickým zářením, je
nutné udělat několik věcí, abyste omezili své vystavení se EMP.

Některé návrhy, jak to lze udělat, zahrnují: pokud možno nežijte ve městě se spoustou věží, pokud to
můžete udělat, tak vypněte Wi-Fi na noc a držte se dál od všech chytrých měřičů a dalších
tzv.chytrých zařízení, pokud je to jen alespoň trochu možné. Další možností je použití ochranných
produktů proti EMF, jako jsou zařízení s tzv.orgonovou energií, které pomohou transformovat záření
EMF ke zmírnění jeho jinak vysoce škodlivých účinků.

Orgonová energie, EMF ochrana a oxid grafenu.

Vzhledem k tomu, že oxid grafenu je aktivován EMF zářením, chcete-li ve svém bezprostředním okolí
vytvořit ochrannou bariéru, která zmírní vliv EMP, aby neaktivoval nárůst oxid grafenu. Již ve 30.
letech 20. století byl učiněn objev, který lze dodnes použít jako účinnou pomoc s ochranou proti
EMF. Během série experimentů dnes již zesnulý Dr. Wilhelm Reich zjistil, že živé vzorky umístěné v
nádobách vyrobených ze střídajících se vrstev oceli a nevodivého organického materiálu byly
schopny využít pouze zdravou „kosmickou energii“ z prostředí. Tuto energii nazval „orgon“. Tyto
orgonové akumulátory měly schopnost: uchovat vzorky krve po delší dobu, vyklíčit zdravější sazenice
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rostlin a poskytnout úlevu od bolesti všem pacientům, kteří v nich seděli.

Dnes se místo ocelových a plastových plechů používá kompozit vyrobený ze směsi; oxidu železa,
oceli, mosazi, šungitu a krystalových prášků zalitých v epoxidové pryskyřici. Konečným výsledkem je
jakýsi „harmonizér“, který je schopen transformovat škodlivá bezdrátová pole z mobilních věží,
chytrých měřičů, chytrých telefonů, internetových směrovačů a vašeho televizoru, do zdravější a
podstatně výhodnější energie jak pro vás tak pro vaše rostliny a domácí mazlíčky. Účinky tohoto
vědeckého fenoménu byly replikovány a dobře zdokumentovány ve studiích provedených
Pensylvánskou univerzitou a mikroskopickou výzkumnou laboratoří Heraclitus.

Nápadná podobnost Reichova krevního testu s nedávnými vzorky krve EMF
oxidu grafenu.

Nejvýraznější studii ve světle nedávných objevů oxidu grafenu lze nalézt v „Reichově krevním testu“,
který provedla Heraclitus Microscopic Research Laboratory. V tomto testu ukazují účinnost, kterou
má energie orgonů na krev. Odebrali dva vzorky krve a jeden vložili do kontrolního boxu a druhý do
orgonového energetického boxu. Postupem času pořídili mikroskopické fotografie vzorků krve a byli
svědky toho, že vzorek orgonové energie si dokázal udržet svou životní sílu po delší dobu. (bylo to
jako živá voda pro krev)

Když mají červené krvinky defekty a začnou odumírat, může se u nich vyvinout něco, čemu se říká
tvorba akantocytů, kdy z buňky vyčnívá několik špičatých výběžků různé délky. Obrázky níže ukazují,
jak to vypadá, když odumře krvinka.



Rozpadající se krevní buňky, které se formují do toho, co Willhelm Reich nazval „biony“ z práce
Reich Blood Test provedené Hericlitus Labs. https://youtu.be/G8CBT7ETkqc

Tyto snímky výše ukazují bionický rozpad živé a neživé hmoty. Zdravější buňka má pevnější

https://youtu.be/G8CBT7ETkqc


membránu s modrým světlem kolem ní. Toto modré světlo je ve skutečnosti životní silou neboli
„aurou“ buňky. To je to, co Reich nazýval „orgonovou“ energií. Jak buňka odumírá a rozpadá se,
membránová stěna tvoří špičaté výběžky, které z ní vycházejí.

Nanočástice na bázi oxidu grafenu použité v záběrech covid jsou navrženy tak, aby pronikly
membránou buněk, aby se do nich dostala mRNA. Toto neustálé pronikání stěnou buněčné
membrány by mohlo být příčinou těchto deformací membrány. Podle laboratorního průvodce
klinickou hematologií na Open Education of Alberta:

„K tvorbě akantocytů dochází buď v důsledku dědičných nebo získaných defektů buněčné membrány.
Defekty, které způsobují nerovnováhu mezi membránovým cholesterolem a obsahem lipidů, ovlivňují
schopnost červených krvinek deformovat se, což má za následek tužší plazmatickou membránu.
https://openeducationalberta.ca/mlsci/chapter/abnormal-rbc-morphology-acanthocyte/

Níže uvádím tři fotografie pořízené z nedávné práce od Dr. Roberta Younga.
https://www.drrobertyoung.com/post/transmission-electron-microscopy-reveals-graphene-oxide-in-co
v-19-vaccines
Jeho závěr zní, že to, co vidíme v těchto krvinkách, pochází z účinku otravy EMF zářením, a otravy
oxidem grafenu. Tvorbu membrán krevních buněk nazývá „koronovým efektem“ a „proteinovým
efektem „Spike““.
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To vypadá identicky s chováním umírajících krvinek v experimentu Reich Blood Test. To, co zde
vidíme, jsou buňky, které byly otráveny a umírají. Na posledním snímku také vidíme tvorbu spike
proteinu.

Pozoruhodný objev byl nalezen v Reichově krevním testu, který ukazuje, jak orgonová energetická
zařízení zpomalují a zastavují tento rozpad krvinek. To ukazuje na buněčné úrovni, jak orgonová
energetická zařízení chrání lidské tělo před škodlivým EMP.

Níže uvedený snímek ukazuje výsledky Reichova krevního testu. Vzorek vlevo je ten, který byl uvnitř
krabice orgonového akumulátoru. Rychlost buněčné smrti a rozpadu je 5 %. Vzorek vpravo je ten,
který nebyl ve skříni orgonového akumulátoru. Rychlost rozpadu je 50 %. Je zřejmé, že energie
orgonů dělá něco, aby pomohla zachovat životní sílu a zdraví krve.
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